
87.IV.2 - XVI sesja Rady Miejskiej, 28 października 2015 r. 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny, odnosząc się do odpowiedzi na swoją interpelację zgłoszoną podczas poprzedniej sesji 

w sprawie ulic Chodkiewicza i Żółkiewskiego, ponowił wniosek, aby przeprowadzić 

konsultacje z mieszkańcami zanim temat stanie na posiedzeniu Zespołu ds. Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego w mieście Słupsku, gdyż opinia mieszkańców może być bardzo ważna dla 

tego Zespołu. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 28 października br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/23782.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

